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ACTA NÚM. 121 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretària general 
Cristina Riba Trepat 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
M. José Feijóo Rey 
Francisco Javier Lafuente Sancho  
Sara Moreno Colom 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils  
Jaume Farrés Vicén  
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Daniel Franco Puntes  
Joaquín Gairín Sallán  
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez 
Antoni Méndez Vilaseca  
Diego Prior Jiménez 
Maria José Recoder Sellarés 
 
Directors de departament 
Xavier Bardina Simorra 
Beatriz Ferrús Antón 
Maria Gutiérrrez García 
Jordi Obiols Llandrich 
 
Director d’institut 
Xavier Gabarrell Durany 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 

A Bellaterra, a les 9,35 h del dia 14 de 
març de 2018, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona sota la 
presidència, durant la primera part de la 
sessió, del vicerector de Personal 
Acadèmic, doctor Francisco Morente 
Valero, en substitució de la rectora i a 
continuació sota la presidència de la 
rectora, Margarita Arboix Arzo,. 
Assisteixen a la reunió els membres 
assenyalats al marge. S’han excusat 
d’assistir-hi les doctores Esther Zapater 
Duque, degana de la Facultat de Dret; 
Teresa Colomer Martínez, directora del 
Departament de Didàctica de la Llengua, 
la Literatura i les Ciències Socials; i Olga 
Paz Torres, representant del professorat 
claustral; el senyor Andreu Pompas 
Alcaraz, representant del personal 
d’administració i serveis claustral; el 
senyor Gabriel Masfurroll, president del 
Consell Social i les senyores Tania Nadal 
Vicens i Mariona Serra Pagès, 
representants del Consell Social. No hi 
assisteixen la doctora Dolores 
Jaraquemada Pérez de Guzman, directora 
del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d'Immunologia; la doctora 
Marta Padrós Castells, representant del 
professorat claustral; i el senyor David 
Montpeyó Garcia-Moreno i les senyores 
Laura Ruiz Hernández i Mercè Terès 
Magrí, representants de l’alumnat 
claustral. Hi assisteix, amb veu i sense vot, 
M. Dolors Pey Vilanova, secretària 
general adjunta. Com a convidats hi 
assisteixen, amb veu i sense vot els 
senyors Marta Benosa Monclús estudiant 
de la Facultat de Veterinària i José Capitán 
Gutiérrez i Carla Magrí Avinyo, estudiants 
de la Facultat de Traducció i 
d’Interpretació. 
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Eva Anduiza Perea  
Carme Armengol Asparó  
Juan Antonio Baeza Labat  
M. Jesús Espuny Tomás  
Francisco Lloret Maya 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Diego Castro Ceacero 
Anna Marbà Tallada  
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Júlia Castells Bou  
Josep Maria Descals Saez  
Laura Gisbert López 
Daniel Martí Tubau 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l'acta de la darrera sessió.  
2. Informe de la rectora. 
3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

3.1. Modificació del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
contractats” (repartiment de les places entre els àmbits). 

4. Afers acadèmics: 
4.1. Aprovació del calendari acadèmic del curs 2018-2019.  
4.2. Creació de títols de grau. 
4.3. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau. 

5. Propostes de normatives: 
5.1. Modificació de la normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis 

universitaris regulats de conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, de 29 
d’octubre. 

5.2. Aprovació del II Pla d'Acció sobre discapacitat i inclusió a la UAB 
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5.3. Modificació del Reglament del Comitè de Bioseguretat  
6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: Empreses de base tecnològica 

6.1. Reconeixement de l’empresa de base tecnològica NANOLIGENT, S.L.  
7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
8. Afers de tràmit: 

8.1. Designació dels membres del Comitè de Bioseguretat.  
8.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 

personal docent i investigador contractat, agregats interins. Avaluació AQU 
2016 I 2017.  

8.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat, agregats interins. Avaluació AQU 
IRAR2016 i 2017.  

8.4. Modificació de l'aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits 
de recerca del personal docent i investigador contractat. Avaluació AQU 
Catalunya. Estimació recursos.  

8.5. Informació dels convenis subscrits per la UAB en el 2017.  
8.6. Ratificar la modificació dels estatuts del Consorci Centre de Recerca en 

Agrigenòmica (CRAG-CSIC-IRTA-UAB-UB).  
9. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
El vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, en substitució de la rectora, obre 
la sessió, dóna la benvinguda als membres del Consell de Govern i tot seguit dóna la 
paraula a la secretària general, doctora Riba, perquè informi dels canvis en la composició 
del Consell de Govern. 
 
La doctora Riba comenta que, efectivament, la primera part de la sessió d’avui serà 
presidida pel vicerector de Personal Acadèmic i que la rectora s’incorporarà més tard 
per la qual cosa es farà un canvi en l’ordenació dels diferents punts de l’ordre del dia. 
Tot seguit, informa que avui s’incorpora com a membre del Consell de Govern la doctora 
Laura Feliu Martínez, degana de la Facultat de Ciències Polítiques i de Sociologia, i el 
doctor Xavier Gabarrell Durany, director de l’Institut de Ciència i Tecnologia Ambientals, 
en substitució del doctor Joan Botella Corral i la doctora Jordina Belmonte Soler, 
respectivament, als quals agraeix la tasca portada a terme com a membres d’aquest 
Consell de Govern. Tot seguit, passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La secretària general exposa que no s’ha rebut cap esmena en relació amb la proposta 
d’acta de la sessió anterior, per la qual cosa proposa la seva aprovació en els termes 
redactats. 
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Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió del 
dia 8 de febrer de 2017. 
 
 
 
3. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 
 
3.1. Modificació del “Model i criteris de priorització de les places de catedràtic 
contractats” (repartiment de les places entre els àmbits) 
 
El vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, presenta aquest punt i recorda 
l’acord del Consell de Govern de data 12 de juliol de 2017, pel qual es va aprovar el 
model i criteris de priorització de les places de catedràtic contractat i que l’esmentat 
model ja preveia que a la convocatòria del 2018 es revisaria el percentatge de places 
que correspon a cada àmbit. 
  
En aquest sentit, el vicerector explica que la modificació que es presenta consisteix en 
preveure el repartiment de les places de manera proporcional al nombre d’acreditats en 
el moment que el Consell de Govern aprovi l’oferta d’ocupació pública, alhora que 
exposa que la Comissió de Personal Acadèmic, de data 28 de febrer de 2018, va informar 
favorablement la modificació del model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic contractats. 
 
Tot seguit, per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la modificació del model i criteris de priorització de les places de 
catedràtic contractats (repartiment entre àmbits), de conformitat amb l’annex adjunt. 
(annex núm. 1) 
  
SEGON.- Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
4. Afers acadèmics: 
 
4.3. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 
 
Per indicació del vicerector de Personal Acadèmics, la directora de l'Escola de Postgrau i 
de la Formació Contínua, doctora Feijóo, presenta les propostes de creació i de 
modificació de títols de màster i de diploma de postgrau que han estat presentades a 
l'Escola de Postgrau, diu que les propostes reuneixen els requisits exigits per la UAB per 
a la creació d'aquest tipus de títols i explica que les propostes de creació i de modificació 
de títols de màster i de diplomes de postgrau propis que es presenten van ser 
informades favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 27 de febrer 
de 2018. 
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A continuació, s’obre un torn d’intervencions en què participa la senyora Gispert, que 
comenta l’elevat import d’aquests màsters i el fet que s’imparteixen en castellà, per la 
qual cosa diu que els estudiants votaran en contra. 
 
La doctora Feijóo diu que entén el plantejament dels estudiants però que la proposta es 
refereix a formació pròpia i està en funció del mercat, tot i que s’està fent el possible  
per rebaixar el preu i pel que fa a la llengua, comenta que l’oferta d’aquests títols va més 
enllà de l’àmbit de Catalunya. 
 
El vicerector de Personal Acadèmic afegeix que l’equip de govern voldria que els títols 
propis fossin el més assequibles possible però a vegades és difícil aconseguir-ho ja que 
aquesta oferta es mou en un marc de competència i de mercat i comenta que s’està 
treballant en un document que es presentarà al Consell de Govern en la línia d’intentar 
abaratir el cost.  
 
Tot seguit es procedeix a la votació i, per 37 vots a favor, 4 vots en contra i 2 abstencions, 
el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la creació de nous títols de màster propi següents: 
 
- Màster en Patologia i Cirurgia del Segment Posterior del Globus Ocular 
- Màster en Enginyeria de Desenvolupament d’Aplicacions per a Dispositius Mòbils 
 
SEGON.- Aprovar la creació del títol de diploma de postgrau següent: 
 
- Diploma de Postgrau en Cardiopaties Congènites de l’Adult 
 
TERCER.- Aprovar la modificació dels títols de diploma de postgrau següents: 
 
- Màster en Executive Business Management, que passa a denominar-se Màster ne 
Business Management. Speciality in Executive Business 
 
- Màster en Executive Business Management, que passa a denominar-se Màster ne 
Business Management. Speciality in International Business 
 
QUART.- Elevar l'aprovació de la creació i de la modificació de títols de màster i de 
diplomes de postgrau propis al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
CINQUÈ.- Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l'execució i el seguiment dels acords primer a tercer. 
  
SISÈ.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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5. Propostes de normatives: 
 
5.2. Aprovació del II Pla d'Acció sobre discapacitat i inclusió a la UAB 
 
Per indicació del vicerector de Personal Acadèmic, la vicerectora d’Alumnat i 
d’Ocupabilitat, doctora Moreno, presenta aquest punt. La vicerectora explica els canvis 
respecte el primer pla i el procés de treball que s’ha seguit, diu que el pla serveix per 
articular les polítiques d’igualtat a la UAB, recull les accions que preveu el marc normatiu 
i incorpora els valors de la UAB; en aquest sentit, explica que el període s’amplia a sis 
anys, les accions s’articulen en quatre grans eixos i que es revisen aspectes 
terminològics. Així mateix, explica que la diagnosis ha estat coordinada des de 
l’Observatori per a la Igualtat de la UAB, que les propostes han estat valorades per una 
comissió tècnica, que la Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat en la sessió del dia 1 de 
febrer de 2018 va informar favorablement les mesures d’aquest II Pla d’acció per a la 
igualtat d’oportunitats per a les persones amb discapacitat, que els agents socials també 
poden fer propostes al respecte i que caldrà crear una comissió de seguiment per a la 
implementació del Pla. 
 
Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en què participa el doctor Branchadell que 
proposa dir reconèixer la feina dels tutors en lloc de dir el reconeixement dels tutors dels 
centres, tal com es va comentar a la Comissió d’Alumnat i d’Ocupabilitat, proposta que 
és acceptada per la vicerectora. 
 
A continuació, per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar el II Pla d’acció sobre discapacitat i inclusió de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, Sexenni 2018-2023, en els termes que s'annexen (annex núm. 
2). 
  
SEGON.- Encarregar la vicerectora d’Alumnat I d’Ocupabilitat l'execució i el seguiment 
de l’acord PRIMER. 
  
TERCER.- Comunicar el present acord a la Gerència, per tal que porti a termes les 
mesures necessàries per a fer-los efectius.   
 
 
 
5.3. Modificació del Reglament del Comitè de Bioseguretat  
 
Per indicació del vicerector de Personal Acadèmic, el vicerector de Recerca i de 
Transferència, doctor Sánchez Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector recorda que 
el Reglament del Comitè de Bioseguretat (CBS) de la UAB va ser aprovat per Consell de 
Govern en sessió de 31 d’octubre de 2003 i modificat per acord de l’esmentat òrgan en 
data 13 de maig de 2010, explica que en data 15 de desembre de 2017 es va reunir el 
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Comitè de Bioseguretat i va aprovar la proposta de modificació del Reglament per tal 
d’actualitzar-lo a la legislació aplicable, ampliar l'àmbit d'actuació del CBS a aquelles 
activitats docents amb implicacions en bioseguretat, introduir dos membres nats en la 
composició del CBS, restringir la possibilitat d'adscripció al CBS només a aquelles 
instal·lacions d’organitzacions externes que estiguin ubicades al campus i deixar 
constància que en aquestes hi puguin participar proposant a un membre del seu 
personal; així mateix, exposa que en data 21 de febrer de 2018 la Comissió d’Investigació 
va informar favorablement la modificació del Reglament del Comitè de Bioseguretat. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Ratificar l’acord del Comitè de Bioseguretat pel qual es va modificar el 
Reglament del Comitè de Bioseguretat de la UAB, d’acord amb la proposta aprovada 
pel Comitè en sessió de 15 de desembre de 2017, en els termes del document 
incorporat com a annex (annex núm. 3). 
  
SEGON.- Encarregar a la vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
En aquest moment, la secretària general informa que a partir d’ara s’incorpora la rectora 
a la sessió i que a continuació presentarà el seu informe (punt 2 de l’ordre del dia) 
 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
En primer lloc, la rectora expressa la seva felicitació a les persones que treballen a l’Àrea 
de Comunicació i Promoció i als degans i coordinadors de titulació que han estat 
preparant la documentació per al Saló de l’Ensenyament i a totes les persones i unitats 
que hi han treballat i que han aconseguit una molt bona visualització de la UAB en aquest 
Saló. 
 
Tot seguit, la rectora informa de la reunió que va tenir la setmana passada amb altres 
rectors d’universitat, amb el secretari d’Universitats del Ministeri d’Educació, Cultura i 
Esport (MEC) i diu que va tractar el tema del compliment de les sentències amb efectes 
econòmics que afecten a personal de la Universitat, així com, també el tema dels edificis 
vells i les seves necessitats de reparació i diu que, respecte a la primera qüestió, en 
principi hi ha bona disposició al respecte i, quant a la segona, diu que el MEC compta 
amb una partida econòmica per reparar els edificis més emblemàtics. Així mateix, 
informa que es va tractar la possibilitat d’augmentar la taxa de reposició més enllà del 
100%, el manteniment del pla d’estabilització del 90% del personal d’administració i 
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serveis interí, i la previsió de regular aquestes qüestions a través de la futura Llei de 
pressupostos per al 2018 o bé a través d’un decret. 
 
D’altra banda, la rectora informa de l’acord que ha subscrit el MEC amb les 
organitzacions sindicals sobre l’increment salarial pels funcionaris per recuperar el poder 
adquisitiu, l’increment de la taxa de reposició i l’estabilització de l’ocupació pública i diu 
que ara cal que els agents socials i la Gerència ho estudiïn per veure com s’aplica. 
 
Pel que fa a la quantitat pendent d’abonar de la paga extra de l’any 2012, la rectora diu 
que es pagarà el mes d’abril alhora que comenta que la UAB encara no ha rebut l’import 
de l’1% d’increment retributiu. 
 
Tot seguit la rectora comenta la nova metodologia per fer comandes que deriva de la 
nova Llei de contractes del sector públic que va entrar en vigor el passat 8 de març i és 
de plena aplicació i informa que s’estan estudiant fórmules que facilitin la gestió de les 
compres. 
 
Pel que fa a la vaga del passat 8 de març, la rectora lamenta les situacions incomodes 
que s’han produït en relació amb el sistema de comprovació del seu seguiment però diu 
que es va aplicar el que preveu el Reglament de Personal Acadèmic. 
 
Respecte aquesta qüestió, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, ratifica 
les paraules de la rectora i diu que la UAB va aplicar l’article 101 del Reglament de 
Personal Acadèmic, a petició dels sindicats, alhora que comenta la intenció de modificar 
aquest precepte pel que fa al procediment tot dient que l’equip de govern manté sempre 
una actitud neutral davant qualsevol tipus de vaga. 
 
A continuació, la rectora informa del seu recent viatge a la Xina per tal de potenciar les 
relacions de la UAB amb diverses universitats xineses, viatge en què ha estat 
acompanyada pel vicerector de Relacions Internacionals, la directora del Departament 
de Filologia Espanyola i alguns professors de la facultat de Traducció i d’Interpretació i 
diu que ha estat molt profitós, sobre tot pel que afecta a l’àmbit de les llengües i les 
ciències socials. En aquest sentit, la rectora explica que el govern xinès ha decidit que 
entre les segones llengües que s’imparteixen hi hagi l’espanyol i que els alumnes a la 
selectivitat s’hagin d’examinar d’aquesta llengua, per la qual cosa necessiten molts 
professors d’espanyol i per això han demanat  a l’ambaixada espanyola que en faciliti; 
també diu la rectora que ja hi ha ofertes a través de l’Institut Confucio perquè alumnes 
puguin anar a aquell país i cursar titulacions conjuntes, es puguin impartir doctorats amb 
doble titulació i, en general, es promogui l’intercanvi de personal docent i investigador i 
d’estudiants. 
 
Tot seguit, la rectora exposa la seva preocupació per les manifestacions i comentaris que 
s’han fet per part d’alguns estudiants en relació amb la tramesa d’informació per part 
de la UAB a la policia i la captació d’imatges a través de les càmeres de seguretat. En 
aquest sentit, la rectora manifesta que aquestes càmeres de seguretat estan declarades 
a l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades, compleixen la normativa vigent i són 
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necessàries de cara a la prevenció de possibles delictes o a efectes probatoris en cas que 
s’hagin comès; en aquest sentit, la rectora explica que quan els mossos d’esquadra 
demanen les imatges d’uns dies determinats, la UAB està obligada a lliurar-les i nega 
rotundament que la UAB faci llistes de persones per facilitar-les a la policia. 
 
Finalment, el vicerector de Personal Acadèmic presenta el document sobre l’oferta 
d’ocupació pública del 2018 per a informació dels membres del Consell de Govern 
(annex núm. 4). 
 
Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en què participen el senyor Montesinos que, 
en relació amb el document subscrit entre el MEC i les organitzacions sindicals, 
s’interessa per la qüestió de l’estabilització del personal d’administració i serveis interí i 
comenta la necessitat de regular les diferents modalitats de vaga i mobilització que es 
poden produir; el senyor Castaños, que comenta que actualment hi ha unes dues-centes 
cinquanta persones en règim de personal funcionari interí, confia que abans d’acabar 
l’any es puguin convocar més places de les que ara aviat es convocaran i demana més 
rapidesa en regularitzar la situació d’aquest personal; el doctor Vendrell, que agraeix 
l’explicació de la rectora i el vicerector de Personal Acadèmic sobre la vaga i el seu 
compromís de modificar l’article 101 del Reglament de personal acadèmic; el senyor 
Martí, que lamenta que no s’hagi admès el punt que els estudiants havien sol·licitat per 
a ser inclòs a l’ordre del dia i diu que ja es plantejaran altres vies pe tractar-lo, insisteix 
en el fet que a la UAB es vulneren drets fonamentals ateses les gravacions que es fan 
per mitjà de les càmeres de seguretat, diu que no és un activitat pròpia d’aquest equip 
de govern sinó que ja es va produir en l’anterior i demana el compromís de la rectora de 
modificar aquesta pràctica. 
 
La rectora respon les qüestions plantejades, està d’acord en estabilitzar el màxim 
nombre de personal docent i investigador i de personal d’administració i serveis i també 
en modificar l’article 101 del Reglament de personal acadèmic i quant a la darrera 
intervenció insisteix en que quedi clar que a la UAB no hi ha llistes negres i que només 
es facilita informació a petició de la policia en exercici de les seves funcions i d’acord 
amb la llei. 
 
En un segon torn d’intervencions participen el senyor Martín que insisteix en el que ha 
dit en la seva intervenció anterior i assenyala l’equip de govern anterior respecte a 
determinades actuacions; el doctor Carbonell, que també coincideix en la necessitat de 
modificar l’article 101 del Reglament de personal acadèmic, discrepa de la intervenció 
del senyor Martín en relació amb l’afirmació que hi hagi una dinàmica estructural de 
repressió dels estudiants, ni per part de l’equip de govern actual ni dels anteriors i critica 
el fet que es parli de persones d’equips de govern anteriors que no estan presents i no 
es poden defensar. 
 
 
4. Afers acadèmics: 
 
4.1. Aprovació del calendari acadèmic del curs 2018-2019 
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Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector esposa els aspectes més rellevants del calendari 
i destaca l’apartat 3.3 referit al tercer període d’activitats formatives i l’apartat 6 referit 
a una franja horària per a les activitats de campus i comenta que el punt 5 s’ha modificat 
amb posterioritat a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics d’acord amb les noves 
dades que s’han rebut. 
 
Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en què participen el doctor Ysás, que comenta 
que el tercer període comporta que centres del campus estiguin oberts tot el mes 
d’agost i quant al punt 6.6, comenta que ja es fan moltes activitats a més de les 
ordinàries i que cal fer un seguiment d’aquesta qüestió per evitar que coincideixin les de 
les diferents facultats; la doctora Martí, que proposa suprimir a l’apartat 3.2 la paraula 
dues al segon paràgraf; el doctor Méndez, que expressa la dificultat de trobar una solució 
òptima per a tothom en relació amb la franja horària de dues hores a què es refereix el 
punt 6 i creu que seria millor fixar un dia concret a la setmana; la doctora Recoder, que 
planteja el problema de tenir activitat el mes d’agost ja que això repercutirà en que hi 
hagi menys personal el mes de setembre; el doctor Farrés, que en principi dóna suport 
al tercer període però considera que està poc meditat i planteja si hi haurà període de 
matriculació per a les activitats, com es finançarà el cost de l’activitat i amb quin personal 
docent i investigador es comptarà, i pel que fa la punt 6, diu que es molt problemàtic 
implementar aquesta franja perquè coincideix amb moltes altres activitats, proposa 
flexibilitat en l’aplicació d’aquesta franja sota el criteri de les facultats o que es proposi 
que sigui el divendres; el doctor Franco, que expressa les dificultats per encabir la 
docència amb la implementació d’aquesta franja i diu que cal trobar una fórmula 
diferent; i el doctor Vendrell, que ratifica moltes de les intervencions anteriors i 
puntualitza les dificultats d’encabir la franja i demana flexibilitat al respecte. 
 
La rectora respon dient que la franja horària és per facilitar que els estudiants facin 
activitats diferents de les de la facultat on cursen els seus estudis, que l’objectiu és que 
els estudiants un cop al mes puguin fer altres activitats conjuntament amb altres 
estudiants, reconeix que la seva implantació es complicada però diu que cal trencar 
esquemes i facilitar que els estudiants facin altres coses conjuntament. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, afegeix que la voluntat 
de l’equip de govern és que el campus estigui obert el mes d’agost, destaca la 
importància que ara és creï el tercer període i que més endavant es vagi omplint, diu 
que es pensa més aviat en assignatures optatives i que no es contemplen recursos 
addicionals, accepta la proposta de suprimir dues a l’apartat 3.2, segon paràgraf, i està 
d’acord a que hi hagi flexibilitat però alhora demana esforç també per part de tothom. 
 
Tot seguit s’obre un segon torn d’intervencions en què participen el doctor Carbonell, 
que dóna suport al tercer període, diu que cal definir què vol dir optativitat i com es 
computa aquesta activitat per al personal docent i investigador, entén que no caldria 
assenyalar horari perquè els estudiants realitzin activitats de campus i atesos els dubtes 
plantejats per sis facultats proposa repensar mes aquesta qüestió; la doctora Recoder, 
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que recorda el tema dels crèdits de lliure elecció i diu que ara és difícil implementar 
aquesta qüestió; la doctora Gutiérrez, que opina que els estudiants han de relacionar les 
activitats amb alguna assignatura del seu pla d’estudis perquè costa molt que vagin a 
activitats que no els serveixen i considera que el tema no està prou madur; el doctor 
Gairín, que diu que aquest tema ja s’havia discutit a la Comissió d’Afers Acadèmics i 
esperava que hi hauria un document més treballat, diu que en tot cas els documents es 
voten tal com es presenten i dóna suport a la franja horària però no a que l’horari sigui 
de 12 a 14h; el doctor Branchadell, que dóna suport a la franja horària, diu que ja es fa 
a la Facultat de Traducció i d’Interpretació, proposa que es voti i que es faci un pacte 
entre els tretze degans i el director d’escola com a pla pilot per implementar-ho; el 
doctor Fonollosa, que planteja la dificultat de realitzar activitats de campus per als 
estudiants de les unitats docents hospitalàries ja que les seves pràctiques s’integren en 
la dinàmica dels hospitals; la doctora Anduiza, que dóna la seva conformitat a que hi hagi 
espais transversals i a que hi hagi una certa flexibilitat; la doctora Feliu, que està d’acord 
amb les franges horàries però opina que és difícil concretar ara aquesta qüestió; i la 
senyora Magrí, que diu que alguns estudiants han demanat tenir una franja horària 
d’una hora aproximadament i que no afecti les seves classes. 
 
La rectora respon les intervencions plantejades i diu que a l’estiu es tracta de fer 
assignatures de campus que serveixin per a tothom, com per exemple emprenedoria o 
cultura general i que poden ser optatives i, quant a la franja horària, proposa dir: El 
calendari i la franja horària es concretaran de forma consensuada amb els degans i el 
director de l’Escola i suprimir a l’apartat primer l’horari així com també l’apartat referit 
a la distribució dels dies. 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, diu que aquest era 
l’esperit de la proposta i quant a les unitats docents hospitalàries diu que hauran de tenir 
un tractament específic i que no es preveu que els estudiants hagin de venir al campus. 
 
La secretària general resumeix la proposta amb les esmenes que s’incorporen referides 
al punt 3.2 –suprimir dues-, i al punt 6, en els termes que acaba d’exposar la rectora. 
 
Tot seguit, es procedeix a la votació i, per 26 vots a favor i 9 abstencions, el Consell de 
Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la proposta de calendari acadèmic per al curs 2018-2019 que 
s'annexa (annex núm. 5). 
  
SEGON.- Delegar en la Comissió d’Afers Acadèmics l’aprovació de les modificacions del 
calendari acadèmic per al curs acadèmic 2018-2019, si procedeixen. 
  
TERCER.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i 
el seguiment de l’acord PRIMER. 
  
QUART.- Comunicar el present acord a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a termes les mesures necessàries per a fer-los efectius.   
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4.2. Creació de títols de grau 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector explica la proposta de creació del títol de grau 
de Filosofia, Política i Economia, diu que és un grau de l’Aliança 4 Universitats, coordinat 
per la Universitat Pompeu Fabra, que la proposta reuneix els requisits exigits per la UAB 
per a la creació d'aquest tipus de títol i que la proposta de creació de títol de grau va ser 
informada favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 27 de febrer 
de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Aprovar la creació del títol de grau següent:  
 
- Filosofia, Política i Economia 
 
SEGON.- Elevar l'aprovació de la creació del títol de grau al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències. 
  
TERCER.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
5. Propostes de normatives: 
 
5.1. Modificació de la normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris 
regulats de conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, de 29 d’octubre 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector explica la proposta de modificació de la 
Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris regulats de 
conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, de 29 d’octubre, modificat pel Reial Decret 
861/2010, de 2 de juliol i comenta la necessitat d’actualitzar els articles 22 a 34 del Text 
Refós de la Normativa i de crear els Annexos XIX i XX del mateix text normatiu, alhora 
que exposa que les propostes de modificació de la normativa acadèmica de la UAB abans 
esmentades van ser informades favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers 
Acadèmics de 27 de febrer de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
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PRIMER.- Aprovar la modificació dels articles 22 a 34 del títol I i la creació dels annexos 
XIX i XX de la Normativa acadèmica de la UAB aplicable als estudis universitaris 
regulats de conformitat amb el Reial Decret 1393/2007, aprovada pel Consell de 
Govern en data 2 de març de 2011 i les seves posteriors modificacions, en els termes 
que s’annexen. (annex núm. 6). 
  
SEGON.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat  l'execució i 
el seguiment d'aquests acords. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius, garantint la seva 
difusió. 
 
 
 
6. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: Empreses de base tecnològica 
 
6.1. Reconeixement de l’empresa de base tecnològica NANOLIGENT, S.L. 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, doctor 
Lafuente, presenta aquest punt. El vicerector explica la proposta de la UAB de participar 
en el capital social de l’empresa NANOLIGENT, S.L. a través de l’entitat instrumental 
creada amb aquesta finalitat (UABFIRMS, S.L.), reconeixent a NANOLIGENT, S.L. la 
condició d’empresa de base tecnològica de la UAB i diu que la proposta compta amb 
l’informe favorable de la Comissió de Transferència de Coneixements i Projectes 
Estratègics en les seves sessions dels dies 17 de gener i 19 de febrer de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
Primer.- Aprovar la participació de la Universitat Autònoma de Barcelona en el capital 
social de l’empresa “NANOLIGENT, S.L.” pel nombre de participacions socials 
equivalents a 14.500 euros, a través de la subscripció de participacions socials en una 
ampliació de capital pendent de delimitar per part de l’entitat instrumental creada 
amb aquesta finalitat (UABFIRMS, S.L.), en els termes  establerts a l’informe preliminar 
sobre la proposta emesa per la comissió ad-hoc  reconeixent-ne a NANOLIGENT, S.L. la 
condició d’empresa de base tecnològica de la Universitat Autònoma de Barcelona. 
  
Excusar l’obligació establerta a l’article 82 del text refós d’investigació de formalitzar 
un contracte de socis entre la Universitat Autònoma de Barcelona, la societat i la resta 
de socis. 
  
Segon.- Certificar, d’acord amb el que estableix la Disposició Addicional vint-i-quatrena 
de la Llei Orgànica 4/2007, de 12 d’abril, per la qual es modifica la Llei Orgànica 6/2001, 
de 21 de desembre, d’Universitats, la naturalesa de base tecnològica de l’empresa, així 
com que les contraprestacions a favor de la Universitat a què es fa esment a la part 
expositiva d’aquests acords són adequades. 
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Tercer.- Autoritzar la rectora o persona en qui delegui perquè, en nom i representació 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, realitzi els actes següents: 
 
a) Formalitzar el contracte entre socis, el contracte de transferència de tecnologia i 
l’aprovació dels estatuts corresponents, un cop confirmada la seva adequació jurídica 
i completada la tramitació interna de la Universitat Autònoma de Barcelona que en 
cada cas correspongui. 
  
b) Designar i nomenar, si s’escau, els representants de la Universitat Autònoma de 
Barcelona als diferents òrgans de la societat, així com les persones que hagin d’actuar 
en qualitat de substituts a les reunions dels òrgans socials. 
 
c) Comparèixer davant qualsevol autoritat, organisme o entitat, pública o privada que 
siguin necessàries per a la formalització d’aquest acord i, en general, realitzar les 
actuacions pertinents per tal de fer efectiu el que disposa el present acord. 
 
Quart.- Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l’execució i el 
seguiment dels acords anteriors. En particular se li encarrega que informi al Consell de 
Govern sobre el desenvolupament de l’empresa ‘NANOLIGENT, S.L.’ en el termini d’un 
any aproximadament. 
  
Cinquè.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius i per tal que faci la difusió 
oportuna. 
 
 
 
7. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB 
 
No hi ha cap assumpte en aquest punt de l’odre del dia. 
 
 
 
8. Afers de tràmit: 
 
8.1. Designació dels membres del Comitè de Bioseguretat 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector exposa que d’acord amb el Reglament del 
Comitè de Bioseguretat que s’ha aprovat cal designar els membres del Comitè esmentat. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació, amb caràcter secret, i per 32 vots a favor i 1 vot en 
blanc, el Consell de Govern acorda:  
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PRIMER.- Aprovar la proposta de designació dels membres del Comitè de Bioseguretat 
de la UAB següents: 
 
Esther Julián Gómez 
Laura Tusell Padrós 
Antonio Casamayor Gracia 
Gloria Villalba Mata 
Manuel Del Pino Santiago 
  
SEGON.- Encarregar a la vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
8.2. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de docència del 
personal docent i investigador contractat, agregats interins. Avaluació AQU 2016 I 2017 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica els antecedents d’aquest punt i diu que, atesa 
la urgència en l’aprovació dels complements retributius esmentats per tal que puguin 
fer-se efectius, el Plenari del Consell Social en data 30 de novembre de 2017 va aprovar 
la proposta de complements retributius autonòmics per mèrits de docència per al 
professorat contractat de la UAB que han obtingut avaluació positiva en l’avaluació 2016 
i 2017 supeditat a l’aprovació de l’acord corresponent per part del Consell de Govern del 
dia 14 de març de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics 
per mèrits de docència del professorat contractat docent i investigador contractat, 
agregats interins, que han obtingut avaluació positiva en els termes de l’annex (annex 
núm. 7). 
  
SEGON.- No abonar aquest complement retributiu als agregats interins fins que la 
Universitat disposi dels recursos econòmics de la Generalitat de Catalunya, a excepció 
dels agregats que hagin signat el contracte indefinit. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords a l’Àrea de Personal Acadèmic i de Nòmines, 
per tal que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
QUART.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
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8.3. Aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de recerca del 
personal docent i investigador contractat, agregats interins. Avaluació AQU IRAR2016 i 
2017 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica els antecedents d’aquest punt i diu que atesa 
la urgència en l’aprovació dels complements retributius esmentats per tal que puguin 
fer-se efectius, el Plenari del Consell Social en data 30 de novembre de 2017 va aprovar 
la proposta de complements retributius autonòmics per mèrits de recerca per al 
professorat contractat de la UAB que han obtingut avaluació positiva en l’avaluació 2016 
i 2017 supeditat a l’aprovació de l’acord corresponent per part del Consell de Govern del 
dia 14 de març de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics 
per mèrits de recerca del professorat contractat docent i investigador contractat, 
agregats interins que han obtingut avaluació positiva, en els termes de l’annex (annex 
núm. 8 i 9). 
  
SEGON.- No abonar aquest complement retributiu als agregats interins fins que la 
Universitat disposi dels recursos econòmics de la Generalitat de Catalunya, a excepció 
dels agregats que hagin signat el contracte indefinit. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords a l’Àrea de Personal Acadèmic i de Nòmines, 
per tal que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
QUART.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
8.4. Modificació de l'aprovació dels complements retributius addicionals per mèrits de 
recerca del personal docent i investigador contractat. Avaluació AQU Catalunya. 
Estimació recursos 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica els antecedents d’aquesta punt i diu que 
d’acord amb la modificació de les convocatòries dels anys 2016 i 2017, en aplicació de 
la Sentència 40/2017 de 9 de febrer de 2017, per a l’emissió dels informes de 
reconeixement de l’activitat de recerca del professorat agregat interí de les universitats 
públiques de Catalunya i vista la comunicació relativa a l’estimació dels recursos d’alçada 
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emesa per l’AQU Catalunya referent als complements retributius autonòmics per mèrits 
de recerca es proposa donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de 
l’Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements 
retributius autonòmics per mèrits de recerca del professorat contractat de la UAB que 
han obtingut avaluació positiva per l’estimació d’un recurs d’alçada. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Donar-se per assabentats i donar per bona la proposta de l’Agència per a la 
Qualitat del Sistema Universitari de Catalunya de complements retributius autonòmics 
per mèrits de recerca del professorat contractat de la UAB que han obtingut avaluació 
positiva per l’estimació d’un recurs d’alçada en els termes que s’annexen (annex núm. 
10). 
  
SEGON.- No abonar aquest complement retributiu als agregats interins fins que la 
Universitat disposi dels recursos econòmics de la Generalitat de Catalunya, a excepció 
dels agregats que hagin signat el contracte indefinit. 
  
TERCER.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords a l’Àrea de Personal Acadèmic i de Nòmines, 
per tal que portin a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
  
CINQUÈ.- Encarregar al Vicerector de Personal Acadèmic que faci l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
8.5. Informació dels convenis subscrits per la UAB en el 2017 
 
Per indicació de la rectora, la secretària general, doctora Riba, presenta aquest punt. La 
secretària general informa dels diferents tipus de convenis subscrits per la UAB en el 
2017 i diu que en el Portal de Transparència estan penjats els convenis institucionals i 
que s’hi aniran incorporant la resta de tipologies de convenis. 
 
El doctor Méndez demana que es comprovi si hi consta un conveni amb Thompson 
Rivers que ha signat la Facultat de Ciències. La secretària general diu que es comprovarà 
degudament. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Donar-se per assabentat dels convenis subscrits a la UAB en el 2017 que 
consten en els annexos (annex núm. 11). 
  
SEGON.- Elevar al Consell Social aquesta informació per tal que exerceixin les seves 
competències. 
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8.6. Ratificar la modificació dels estatuts del Consorci Centre de Recerca en Agrigenòmica 
(CRAG-CSIC-IRTA-UAB-UB) 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, doctor 
Lafuente, presenta aquest punt. El vicerector explica la proposta de modificació dels 
estatuts del Consorci Centre de Recerca en Agrigenòmica (CRAG-CSIC-IRTA-UAB-UB) per 
adaptar-los a la normativa vigent i comenta que la UAB té dos vocals al Consell de Govern 
d’aquest consorci. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda:  
 
PRIMER.- Ratificar l’acord del Consell de Direcció del Consorci Centre de Recerca en 
Agrigenòmica (CRAG) de 13 d’octubre de 2017 que va aprovar inicialment la 
modificació dels seus Estatuts en els termes del document annex (annex núm. 12) 
  
SEGON.- Elevar al Consell Social els presents acords, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
 TERCER.- Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
  
CINQUÈ.- Informar dels presents acords al Consorci Centre de Recerca en 
Agrigenòmica. 
 
 
 
9. Torn obert de paraules 
 
No hi ha cap qüestió a plantejar en aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 14.30 hores es dóna per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
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La secretària general            Vist i plau 

   La rectora 
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